



Association Française du Froid



SPONSORSHIP OFFER

IIR 10th international conference
on sustainability and the cold chain

ICCC 2028
24-25 APRIL 2028 - PARIS



SPONSORSHIP OPPORTUNITIES

Sponsoring the 9th International ICCC 2028 Conference in Paris means:

Unique visibility with a qualified audience. Researchers, technical directors, and sustainable cold chain decision-makers from around the world converge in one place — your brand is displayed directly in front of those who will decide tomorrow's investments.

A leadership position in a rapidly evolving market. Between the energy transition, low-carbon refrigerants, and new regulations, the cold chain is reinventing itself — becoming a sponsor means positioning your company as an actor in this transformation, not a mere spectator.

Concrete returns. Logo on the website and printed materials, exhibition stand, complimentary invitations, a speaking slot at the gala dinner: every sponsorship tier translates into contacts, leads, and brand visibility.

A rare opportunity. This international conference travels across every continent — associating your company with it today means leaving a lasting impression on European audiences in a sector where decisions are made over the long term.

GOLD SPONSOR

Become the official partner of ICCC 2028 and put your name to the leading event in sustainable cold chain.

- Your company name, logo and link will be displayed on the conference website.
- Your company name, logo and description will be included in the conference programme.
- Your sponsorship will be highlighted in the reception area as well as on a poster board in the conference hall.
- A welcome speech will be offered to you at the conference dinner.
- 2 complimentary registrations to the conference.
- Inclusion of your company's promotional brochure in all delegate packs (provided by you, lightweight and no larger than A4 size).
- Your promotion in the registration and coffee break area (roll-up or banner to be provided by you).
- Information desk in the exhibition area.

€12 000 + VAT

SILVER SPONSOR

Give your company premium visibility among international cold chain stakeholders.

- Your company name and logo will be displayed on the conference website, with a link to your company website.
- Your company name and logo will be included in the conference programme.
- 2 complimentary registrations to the conference.
- Your company's promotional brochures will be included in all exhibitor packs (provided by you, lightweight and no larger than A4 size).
- Information desk in the exhibition area.

€6 000 + VAT

BRONZE SPONSOR

Make a strong, affordable statement and establish your company within the international cold chain ecosystem.

- Your company name, logo and link will be highlighted on the conference website.
- Your company name and logo will be included in the conference programme.
- 1 complimentary registration to the conference.
- Your company's promotional brochures will be included in all delegate packs (provided by you, lightweight and no larger than A4 size).

€3 000 + VAT

OFFRES DE SPONSORING

Sponsoriser la 9^e conférence internationale ICCC 2028 à Paris, c'est :

Une visibilité unique auprès d'un public qualifié. Chercheurs, directeurs techniques et décideurs du froid durable venus du monde entier convergent en un seul lieu — votre marque s'affiche directement devant ceux qui décident des investissements de demain.

Un positionnement de leader sur un marché en pleine mutation. Entre transition énergétique, frigorigènes bas-carbone et nouvelles réglementations, la chaîne du froid se réinvente — être sponsor, c'est afficher votre entreprise comme acteur de cette transformation, pas simple spectateur.

Un retour concret. Logo sur le site et les supports imprimés, stand d'exposition, invitations offertes, prise de parole au dîner de gala : chaque palier de sponsoring se traduit en contacts, en leads et en image de marque.

Une opportunité rare. Cette conférence internationale voyage dans tous les continents, s'y associer aujourd'hui, c'est marquer durablement les esprits dans un secteur où les décisions se prennent sur le temps long.

● OR SPONSOR

Devenez le partenaire officiel d'ICCC 2028 et associez votre nom à l'événement de référence de la chaîne du froid durable.

- Le nom, le logo et le lien de votre entreprise seront affichés sur le site web de la conférence.
- Le nom, le logo et la description de votre entreprise figureront dans le programme de la conférence.
- Votre entreprise sera mise en avant dans l'espace d'accueil ainsi que sur un panneau dans la salle de conférence.
- Un discours de bienvenue vous sera proposé lors du dîner événement.
- 2 inscriptions gratuites à la conférence.
- Insertion de la brochure publicitaire de votre entreprise dans l'ensemble des pochettes des participants (fournie par vos soins, légère et ne dépassant pas le format A4).
- Votre promotion dans l'espace d'accueil et de pause-café (roll-up fourni par vos soins).
- Stand d'information dans l'espace d'exposition.

€12 000 + VAT

● ARGENT SPONSOR

Offrez à votre entreprise une visibilité premium auprès des acteurs internationaux de la chaîne du froid.

- Le nom et le logo de votre entreprise seront affichés sur le site web de la conférence, avec un lien vers le site de votre entreprise.
- Le nom et le logo de votre entreprise figureront dans le programme de la conférence.
- 2 inscriptions gratuites à la conférence.
- Les brochures publicitaires de votre entreprise seront insérées dans l'ensemble des pochettes exposants (fournies par vos soins, légères et ne dépassant pas le format A4).
- Stand d'information dans l'espace d'exposition.

€6 000 + VAT

● BRONZE SPONSOR

Marquez une présence forte et abordable pour ancrer votre entreprise dans l'écosystème.

- Le nom, le logo et le lien de votre entreprise seront mis en avant sur le site web de la conférence.
- Le nom et le logo de votre entreprise figureront dans le programme de la conférence.
- 1 inscription gratuite à la conférence.
- Les brochures publicitaires de votre entreprise seront insérées dans l'ensemble des pochettes des participants (fournies par vos soins, légères et ne dépassant pas le format A4).

€3 000 + VAT



CONTACT :

Association Française du Froid (AFF)
French Refrigeration Association

 iccc2028@aff-froid.fr

 +33 667 539 071

 www.iccc2028paris.org

